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ZAPISNIK 
sa 11. Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 27. februara, 1. marta i 4. jula 2024. godine 
 

Sjednica je počela u 14.40 časova. 
 Predsjedavao je Mirsad Nurković, predsjednik Odbora.  

Sjednici su prisustvovali poslanici/e: Jelena Božović, zamjenica predsjednika Odbora, 
Zdenka Popović, Miloš Konatar, Slađana Kaluđerović, Tonći Janović, Seid Hadžić, Mihailo 
Anđušić, Nikola Milović i Boris Mugoša. 

Sjednici nije prisustvovao poslanik Dejan Đurović koji je najavio svoje odsustvo. 
U skladu sa članom 65 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore poslanika Dražena 

Petrića zamjenila je poslanica Jelena Nedović, a poslanika Nikolu Rakočevića je zamijenio 
poslanik Dušan Raičević.  

Sjednici su, u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne Gore, u svojstvu 
predstavnika predlagača zakona, prisustvovali: Bojana Bošković, državna sekretarka u 
Ministarstvu finansija; Branko Barjaktarović, direktor Agencije za nadzor osiguranja i Marija 

Lalović, predstavnica Agencije za nadzor osiguranja. 
Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 
Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o osiguranju; 
 

2. Inicijativa za kontrolno saslušanje predsjednika Vlade Crne Gore, Milojka Spajića i 
ministra finansija, Novice Vukovića, na temu; „Upoznavanje sa dokumentima o 
načinima sprovođenja najavljenih ekonomskih reformi kroz program Evropa sad 
2.0“, koju su podnijeli polsanici: Nikola Milović, Nikola Rakočević, Mihailo 
Anđušić, Mirsad Nurković, Boris Mugoša i Miloš Konatar; 

 
3. Inicijativa za kontrolno saslušanje ministra energetike i rudarstva Saše Mujovića na 

temu: ,,Finansijsko stanje i poslovanje Crnogorskog elektrodistributivnog sistema 
CEDIS, u kontekstu negativnih nalaza DRI“, koju su podnijeli  poslanici: Nikola 
Milović, Nikola Rakočević, Mihailo Anđušić, Mirsad Nurković, Boris Mugoša i 
Miloš Konatar,  sa predlogom da se na saslušanje pozovu i predstavnici: Državne 
revizorske institucije (DRI), menadžmenta Elektroprivrede Crne Gore a.d. Nikišić 
(EPCG) i menadžmenta Crnogorskog elektrodistributivnog sistema d.o.o. Pogorica 
(CEDIS); i 

 
4. Tekuća pitanja. 

 
*    *    * 

Zapisnici od 1. do 10. sjednice Odbora, od kojih zapisnici sa prve, šeste i osme sjednice, 
kao sastavni dio sadrže audio zapis, usvojeni su bez primjedbi. 

*    *    * 
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PRVA TAČKA – PREDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O 
OSIGURANJU 
 

Predsjednik Odbora, Mirsad Nurković,podsjetio je da je navedeni predlog zakona 
razmotren na sjednici Zakonodavnog odbora. Takođe, je ukazao da je Odbor dobio kraći 
informativni pregled ovog predloga zakona, koji je pripremila služba Sekretarijata Odbora.  
 

Obavijestio je Odbor da su ovlašćeni predstavnici predlagača, Novica Vuković, ministar 
finansija i Bojana Bošković, državna sekretarka u Ministarstvu finansija, kao i da je Vlada 
preporučila Skupštini da prilikom razmatranja predloga ovog zakona na sjednici Skupštine i 
sjednicama radnih tijela pozove, Branka Barjaktarovića, direktora Agencije za nadzor 
osiguranja, te da današnjoj sjednici prisustvuju: Bojana Bošković, državna sekretarka u 
Ministarstvu finansija; Branko Barjaktarović, direktor Agencije za nadzor osiguranja i Marija 
Lalović, predstavnica Agencije za nadzor osiguranja. 

 
Uvodno obrazloženje dali su: Bojana Bošković, državna sekretarka u Ministarstvu 

finansija i Branko Barjaktarović, direktor Agencije za nadzor osiguranja. 
U raspravi su učestvovali poslanici: Zdenka Popović, Boris Mugoša, Slađana Kaluđerović 

i Mirsad Nurković. 
Predstavnici predlagača zakona dali su sugestiju Odboru da na predlog zakona podnese 

amandman, što je Odbor prihvatio, a tekst istog sadržan je u izvještaju. 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

Predstavnica predlagača zakona je, kroz uvodno obrazloženje, upoznala Odbor da je 
osnovni razlog za izradu Predloga zakona o izmjenama i dopunama Zakona o osiguranju 
neophodnost kontinuiranog unapređenja postojećeg regulatornog okvira u skladu sa dobrim 
regulatornim i supervizorskim praksama. Takođe, predloženim tekstom se vrši usaglašavanje 
određene terminologije i odredbi sa Zakonom o privrednim društvima i Zakonom o stečaju i 
likvidaciji društava za osiguranje, preciziranje određenih normi u cilju boljeg razumijevanja i 
primjene, kao i druge korekcije tehničke prirode. Ukazala je i da će propis omogućiti stvaranje 
novih privrednih subjekata na tržištu osiguranja i povećanje konkurencije među 
zastupnicima i posrednicima u osiguranju uvođenjem novih subjekata regulacije: 
preduzetnika – posrednika, sporednog posrednika i sporednog zastupnika u osiguranju. 
Takođe, uvođenjem novih subjekata nadzora postiže se i veća transparentnost u prodaji 
osiguranja, na način što se kroz konkurentnu prodaju teži boljim standardima koji u krajnjem 
obezbjeđuju bolju i veću zaštitu potrošača, odnosno osiguranika. Saopšteno je da se na ovaj 
način omogućavaju uslovi za dalji razvoj djelatnosti osiguranja kroz uvođenje novih kanala 
prodaje, čime se postiže veća dostupnost proizvoda osiguranja, edukacija i zapošljavanja 
većeg broja lica na tržištu osiguranja. Naglasila je da donošenje ovog zakona neće izazvati 
građanima i privredi troškove, niti će postojati druga opterećenja i barijere. 
 

Tokom rasprave pojedini poslanici zatražili su dodatno pojašnjenje novouvedenih 
kategorija licenciranih lica u djelatnost osiguranja, sporednog posrednika i sporednog 
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zastupnika, imajući u vidu da je većina osiguravajućih kuća na javnoj raspravi uložila neku 
vrstu prigovora na uvođenje ovog instituta. 

Ukazano je da povećanje naknade koju izdvajaju privredni subjekti može da bude 
potencijalno nova barijera privrednim subjektima, i s tim u vezi postavljena su pitanja: koji je 
iznos do sada naplaćivan po ovom osnovu i koliki bi prihod bio ostvaren povećavanjem 
godišnje naknade za 30%, koliko bi to bilo opterećenje za osiguravajuća društva i da li se 
prenosi na korisnike kroz povećanje premija, da li postoji određena vrsta finansijskih izazova 
koji su uslovili povećanje godišnje naknade za 30%, kao i koliko iznosi procenat nakande od 
bruto premije osiguranja u zemljama u okruženju. 

Na sjednici, poslanici su iskazali interesovanje i za pitanja koja su se odnosila na: uticaj 
predviđenog povećanja maksimalne godišnje naknade za osiguravajuća društva na krajnje 
korisnike osiguranja; kriterijumi na osnovu kojih  se određuje procenat uvećanja iznosa 
maksimalne godišnje naknade, s obzirom da je predviđeno plaćanje godišnje naknade u visini 
do 1,3% bruto premije osiguranja; razlozi za predlaganje ovog zakonskog rješenja, koje nije u 
potpunosti u skladu sa standardima EU, imajuću u vidu najavljeno donošenje novog zakona 
o osiguranju krajem godine; i ostvareni prihod od naplaćenih godišnjih naknada od 
osiguravajućih društava za prošlu godinu. 

Takođe, tokom rasprave je predočen i problem kod sprovođenja otvorenog postupka 
javnih nabavki Elektroprivrede Crne Gore, povodom uslova osiguranja i ukazano na 
mogućnost amandmanskog djelovanja u cilju rješavanja ovog problema kroz odobrenje 
izuzeća od principa teritorijalnosti, a koji je predviđen važećim zakonom, kako bi EPCG 
mogla da sprovede međunarodni tender. 

 
Odbor je, polazeći od sugestije predstavnika predlagača zakona, a u skladu sa članom 

148 Poslovnika Skupštine, odlučio sa šest glasova „za” i dva glasa „uzdržan”, da podnese 
amandman na Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o osiguranju: 
 

AMANDMAN 
U članu 24, kojim se mijenja član 72 zakona, u novododatom stavu 8, poslije riječi: 

„ovog zakona” dodaju se riječi: ,,i u vezi sa njim dodatnih osiguranja”. 
 

* * * 
Predstavnica predlagača zakona prihvatila je navedeni amandman, pa je Odbor u 

skladu sa članom  150 stav 3 Poslovnika Skupštine konstatovao da je isti postao sastavni dio 
teksta Predloga zakona. 

Odbor je, nakon rasprave, sa šest glasova „za“ i dva glasa „uzdržan“ odlučio da 
predloži Skupštini da usvoji Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o osiguranju. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određena je poslanica Slađana 
Kaluđerović. 
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DRUGA – Inicijativa za kontrolno saslušanje predsjednika Vlade Crne Gore, Milojka 
Spajića i ministra finansija, Novice Vukovića, na temu; „Upoznavanje sa dokumentima o 
načinima sprovođenja najavljenih ekonomskih reformi kroz program Evropa sad 2.0“, koju su 
podnijeli polsanici: Nikola Milović, Nikola Rakočević, Mihailo Anđušić, Mirsad Nurković, 
Boris Mugoša i Miloš Konatar. 
 

Predsjednik Odbora, Mirsad Nurković,  obavijestio je da je Odboru za ekonomiju, 
finansije i budžet, 16. februara 2024. godine upućena Inicijativa za održavanje kontrolnog 
saslušanja predsjednika Vlade Crne Gore, Milojka Spajića i ministra finansija, Novice 
Vukovića, na temu; „Upoznavanje sa dokumentima o načinima sprovođenja najavljenih 
ekonomskih reformi kroz program Evropa sad 2.0“, koju su podnijeli poslanici: Nikola 
Milović, Nikola Rakočević, Mihailo Anđušić, Mirsad Nurković, Boris Mugoša i Miloš 
Konatar. 

Poslanik Nikola Milović, u svojstvu predstavnika podnosilaca inicijative, obrazložio je 
razloge za podnošenje iste i ukazao da je neophodno da Odbor održi kontrolno saslušanje 
predsjednika Vlade i ministra finansija, imajući u vidu da je u Ekspozeu predsjednik Vlade 
najavio sprovođenje ekonomskih reformi kroz program Evropa sad 2.0, kao i da taj program 
predstavlja sastavni dio koalicionog sporazuma parlamentame većine, a uvažavajući 
činjenicu da Vlada još uvijek nije predstavila zvanična dokumenta koja treba da potvrde 
postojanje navedenog programa, kao i načine njegovog sprovođenja, kao bi se poslanici 
upoznali sa detaljima i strategijom navedenog programa. 

Nakon obrazloženja poslanika Nikole Milovića, na Odboru je dogovoreno, imajući u 
vidu obaveze jednog broja članova Odbora, da se izjašnjavanje o ovoj inicijativi i rasprava o 
trećoj tački dnevnog reda, održi u nastavku sjednice. 
 

*     *    * 
Sjednica je prekinuta u 15.20 časova. 

*     *     * 
 

Sjednica je nastavljena 1. marta 2024. godine u 13.10 časova. 
Predsjedavao je Mirsad Nurković, predsjednik Odbora.  
Nastavku sjednice prisustvovali su poslanici/e: Jelena Božović, Dejan Đurović, Zdenka 

Popović, Miloš Konatar, Slađana Kaluđerović, Dražen Petrić, Tonći Janović, Seid Hadžić, 
Mihailo Anđušić, Nikola Milović i Boris Mugoša. 

U skladu sa članom 65 stav 2 Poslovnika Skupštine poslanika Nikolu Rakočevića 
zamjenio je poslanik Dušan Raičević, a poslanika Dražena Petrića, u drugom dijelu sjednice, 
poslanik Vasilije Čarapić.  

Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 

 
 
 
 
 
 
 



5 
 

DRUGA TAČKA – Inicijativa za kontrolno saslušanje predsjednika Vlade Crne Gore, Milojka 
Spajića i ministra finansija, Novice Vukovića, na temu; „Upoznavanje sa dokumentima o 
načinima sprovođenja najavljenih ekonomskih reformi kroz program Evropa sad 2.0“, koju su 
podnijeli polsanici: Nikola Milović, Nikola Rakočević, Mihailo Anđušić, Mirsad Nurković, 
Boris Mugoša i Miloš Konatar 
 
 Poslanik Nikola Milović, dodatno je obrazložio predmetnu inicijativu. 
 
 Tokom rasprave u kojoj su učestvovali poslanici: Nikola Milović, Zdenka Popović, 
Miloš Konatar, Dejan Đurović, Tonći Janović, Boris Mugoša, Mirsad Nurković, Dražen Petrić, 
Mihailo Anđušić, Jelena Božović, Dušan Raičević, Vasilije Čarapić i Slađana Kaluđerović, 
iznijeta su različita mišljenja i stavovi u pogledu potrebe i razloga za održavanje predmetnog 
saslušanja. Naime, iskazani su stavovi da je neophodno isto održati prije zvaničnog 
predstavljanja najavljenih reformi, dok je sa druge strane bilo mišljenja da se o istim treba 
raspravljati kada budu predložene Skupštini. Pojedni članovi Odbora dali su osvrt i u odnosu 
na tačku 3 utvrđenog dnevnog reda. 
 Takođe, rasprava je vođena i o primjeni člana 75 Poslovnika u dijelu koji se odnosi na 
način donošenja odluke o kontrolnom saslušanju kada inicijativu podnese trećina članova 
Odbora, tokom koje su, takođe, iznijeta različita mišljenja, u smislu da li je potrebno o istom 
glasati ili je potrebno samo utvrditi termin održavanja saslušanja. Imajući u vidu da se na 
Odboru nije mogla postići saglasnost u vezi primjene navedenog, dogovoreno je da se 
predsjednik Odbora, u ime Odbora, obrati Kolegijumu predsjednika Skupštine i zatraži 
mišljenje u vezi sa primjenom odredbi Poslovnika koje se odnose na kontrolno saslušanje, kao 
i da se po dobijanju navedenog mišljenja održi nastavak sjednice. 
 U skladu sa navedenim, odlučivanje o inicijativama za kontrolna saslušanja (tač. 2 i 3 
dnevnog reda sjednice Odbora), odgođeno je za drugi nastavak 11. sjednice Odbora. 
 
ČETVRA  TAČKA – TEKUĆA PITANJA 
 

a) Odbor je, u skladu sa dogovorom sa 10. sjednice održane 6. februara 2024. godine, na 
predlog poslanika parlamentarne većine, odlučio da za člana Parlamentarnog plenuma 
Energetske zajednice predloži, Kolegijumu predsjednika Skupštine na saglasnost, 
poslanicu Slađanu Kaluđerović, a na predlog poslanika parlamentarne manjine, 
poslanika Nikolu Milovića. 

 
b) U odnosu na pokrenuti postupak za imenovanje predsjednika i četiri člana Savjeta 

Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost, predsjednik Odbora, 
podsjetio je da: 
 
- je Javni konkurs objavljen je na internet starnici 7. februara a u dnevnom listu „Dan“, 
8. februara 2024. godine, sa rokom za podnošenje prijava 15 dana od dana poslednjeg 
objavljivanja konkursa. U vezi sa navedenim, javni konkurs završen je zaključno sa 23. 
februarom 2024. godine. 
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- se na Javni konkurs prijavilo 32 kandidata i da postoji mogućnost da putem pošte 
pristigne, eventualno, još neka prijava, ukoliko je podnijeta u gorenavedenim 
rokovima. 
 
- je, s obzirom na veliki broj prijava, potrebno odrediti barem četiri člana Odbora, koji 
će sa službom Sekretarijata Odbora pregledati podnijetu dokumentaciju i zatražiti 
eventualnu dopunu iste. Na Odboru je dogovoreno da to budu poslanici: Zdenka 
Popović, Dejan Đurović, Tonći Janović, Boris Mugoša, Miloš Konatar i Mihailo 
Anđušić. 

Takođe, dogovoreno je da nakon što se završi gorenavedeni dio posla, Odbor 
nastavi sa procedurom. 
 

Predsjednik Odbora, obavijestio je Odbor da shodno Zakonu o elektronskim 
komunikacijama, nije predviđeno održavanje saslušanja kandidata, ali i da je članom 
73a Poslovnika Skupštine definisano da:  

- U cilju pripreme poslanika za odlučivanje o predlozima za izbor nosilaca 
pojedinih funkcija, odbor nadležan za oblast za koju se vrši izbor, poziva ovlašćenog 
predlagača, kao i predložene kandidate na konsultativno saslušanje. 

- Odbor nakon saslušanja iz stava 1 ovog člana sačinjava izvještaj koji sadrži 
suštinu izlaganja iznesenih mišljenja i stavova, kao i predlog odbora i isti dostavlja 
Skupštini. 
 

Dogovoreno je da se, u skladu sa Poslovnikom Skupštine, održi konsultativno 
saslušanje prijavljenih kandidata. 
 

c) Predsjednik Odbora, informisao je članove da je, u skladu sa Zakonom o upravljanju i 
unutrašnjim kontrolama u javnom sektoru, generalni sekretar Skupštine Crne Gore, 7. 
februara 2024. godine, dostavio Odboru: 
 
- Izvještaj o radu unutrašnje revizije i izvršenju godišnjeg plana unutrašnje revizije za 

2023. godinu (broj: 00-63-7/24-8), koju je pripremilo Odjeljenje za unutrašnju 
reviziju Skupštine Crne Gore.  

Uz ovaj izvještaje dostavljeni su i izvještaji o radu unutrašnje revizije i 
izvršenju godišnjeg plana revizije za 2023. godinu za Agenciju za nadzor osiguranja 
i Albanski nacionalni savjet, sa kojima Skupštine ima potpisane sporazume o 
povjeravanju poslova unutrašnje revizije Odjeljenju za unutrašnju reviziju 
Skupštine Crne Gore, kao i da je isti proslijeđen članovima Odbora putem mejla 

Odbor je konstatovao da se upoznao sa navedenim a predsjednik Odbora 
ukazao da ukoliko bude potrebe za detaljnijim sagledavanjem istog, Odbor isti 
može imati u vidu na nekoj od narednih sjednica Odbora. 

 
d) Predsjednik Odbora obavijestio je članove da je, u skladu sa dogovorom sa 10. sjednice 

Odbora održane 6. februara 2024. godine, a polazeći od inicijative poslanika Borisa 
Mugoše, u skladu sa članom 68 Poslovnika Skupštine, a u cilju pripreme za, 
eventualno, konsultativno saslušanje koje Odbor planira održati u narednom periodu, 
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od Centralne banke Crne Gore, 8. februara 2024. godine, zatražio sljedeće informacije i 
podatke (zavedeno pod brojem 00-63-7/24-6/1): 

 
- informaciju o aktivnostima Centralne banke Crne Gore i stanju u bankarskom sektoru 

u dijelu koji se odnosi na visinu i kretanje kamatnih stopa za fizička i pravna lica i 
naknada u bankarskom sektoru u poslednjih pet godina;  
 

- podatke o iznosu kreditnog zaduženja građana i privrede, po strukturi i ročnosti 
zaduženja; 

- podatke o ostvarenoj dobiti poslovnih banka u Crnoj Gori; 
- podatke o vrijednosti realizovanog platnog prometa u Crnoj Gori u 2023. godini; i 
- podatke o izloženosti poslovnih banaka prema državi u 2023. godini. 
 

Takođe, informisao je Odbora da ga je guvernerka CBCG, Irena Radović, 19. 
februara 2024. godine, dopisom (zavedeno pod brojem 00-63-7/24-6/2), obavijestila i 
sugerisala da, zbog planiranog održavanja sastanaka sa bankama do kraja ovog 
mjeseca, tražene podatke dostavi nakon održavanja ovih sastanaka.  

Odbor je uvažio navedenu sugestiju. 
 

e) Predsjednik Odbora, obavjestio je članove, da je 8. februara 2024. godine, dobio dopis 
(zavedeno pod brojem 00-63-7/24-10) ministra energetike i rudarstva, Saše Mujovića, 
gdje ministar predlaže da Odbor uzme aktivno učešće u postupku koji se odnosi na 
izdavanje Čeličane i Kovačnice, koji čine dio preduzeća Željezara Nikšić, a za koje je u 
toku međunarodni javni poziv.  

Takođe, ukazao je da će služba Sekretarijat Odbora proslijediti navedeni dopis 
članovima Odbora, i zamolio članove Odbora da sagledaju u kom dijelu bi se Odbor, 
eventualno, mogao uključiti, uz napomenu da se mora voditi računa o Poslovniku 
Skupštine i djelokrugu rada radnih tijela.  
 

f) Predsjednik Odbora obavijestio je članove da je, u skladu sa Protokolom o saradnji 
između Skupštine i Državne revizorske insiticije, DRI, 19. februara 2024. godine, 
dostavila na upoznavanje Konačni izvještaj o reviziji Godišnjeg finansijskog izvještaja i 
pravilnosti poslovanja Investiciono-razvojnog fonda Crne Gore AD, za 2022. godinu 
(zavedeno pod brojem 00-63-7/24-25), te ukazao da je navedeni izvještaj dostupan na 
internet starnici DRI. 
 
Obavijestio je da je DRI, u skladu sa Protokolom o saradnji, dostavila i Godišnji 
finansijski izvještaj DRI za 2023. godinu (zavedeno pod brojem 00-63-7/24-47), a koji je 
proslijeđen članovima Odbora putem mejla. 
 
Takođe, upoznao je Odbor da mu je DRI, kao predsjedniku Odbora, 7. februara 2024. 
godine (zavedeno pod brojem 00-63-7/24-9), dostavila reagovanje, a koje je objavljeno 
na njihovoj internet stranici, u vezi sa, kako navode pogrešno prezentovanim i 
interpretiranim ocjenama datim u međunarodnoj analizi SIGMA-e, na jednoj od 
sjednica Odbora. Navedeni dopis proslijeđen je članovima putem mejla. 
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g) Predsjednik Odbora, podsjetio je da je Odbor na 10. sjednici održanoj 6. februara 2024. 
godine, u okviru tačke tekuća pitanja, između ostalog, razgovarao o potrebi 
imenovanja petog člana Senata Državne revizorske institucije. 

U vezi sa navedenim podsjetio je da: 
 

- shodno članu 33 Zakona o Državnoj revizorskoj instituciji članove Senata 
Državne revizorske institucije (DRI) imenuje i razrješava Skupština, na predlog 
nadležnog radnog tijela za poslove finansija. 

 
- Odbor za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore 27. saziva, 

raspisao je Javni poziv za imenovanje jednog člana Senata Državne revizorske 
institucije, koji je bio objavljen na internet stranici Skupštine 25. novembra i u dnevnom 
listu „Dan“ 26. novembra 2021. godine, sa rokom za podnošenje prijava od 15 dana. 

 
- Na 21. sjednici Odbora u 27. sazivu Skupštine, održanoj 15. decembra 2021. 

godine, konstatovano je da se prijavilo osam kandidata, i to: 
  

- Danijela Papić,  
- Snežana Mugoša,  
- Jadranka Delibašić,  
- Neli Ćuković,  
- Dubravka Mihailović,  
- Milan Popović i  
- Siniša Čađenović.  
- Veselin Bakić, koji je, 1. marta 2023. godine, putem mejla, obavijestio 

Odbor da odustaje od kandidature za člana Senata DRI. 
 

- Takođe, na jednoj od narednih sjednica Odbora, konstatovano je:  
 
• da je osam kandidata podnijelo prijave (od kojih je jedan odustao),  
• da su iste blagovremeno podnešene uz napomenu da je jedan kandidat 

naknadno dopunio dokumentaciju sa 4 priloga,  
• da je dokumentacija potpuna i uredna,  
• te da svi prijavljeni kandidati ispunjavaju uslove iz Javnog poziva. 

 
- Odbor je na 52. sjednici, u 27. sazivu Skupštine, 7. i 8. marta 2023. godine, 
održao konsultativno saslušanje prijavljenih sedam kandidata, ali nakon toga 
nije bio utvrdio predlog prema Skupštini na dalji postupak. 

 
- S obzirom da je na 10. sjednici, načelno postignuta saglasnost da Odbor nastavi 
ovaj postupak, to jest, da ponovo sasluša prijavljene kandidate i utvrdi predlog 
koji bi proslijedili plenumu u dalju proceduru, imajući u vidu i praksu koju su 
primijenili i neki drugi odbori prilikom procedure imenovanja za određene 
funkcije, to jest, nastavak postupaka koji su započeti u prošlom sazivu 
Skupštine, na ovoj sjednici Odbora dogovoreno je da se navedeno održi na 
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jednoj od narednih sjednica Odbora, nakon usaglašavanja termina održavanja 
sjednice. 

 
- Takođe, dogovoreno je da služba Sekretarijata Odbora, članovima Odbora, 
putem mejla, proslijedi zapisnik sa 52. sjednice Odbora iz 27. saziva, linkove za 
pregled sjednice Odbora, kao i spisak kandidata sa pregledom biografija, koji je 
tadašnjim članovima bio dostavljen. Predsjednik Odbora, ukazao je da se, 
ukoliko neko od članova Odbora želi da ostavari uvid u dokumentaciju koja je 
bila podnijeta, blagovremeno obrati službi Sekretarijata Odbora. 

 
*     *    * 

Sjednica je prekinuta u 17.10 časova. 
*     *     * 

 
Sjednica je nastavljena 4. jula 2024. godine u 12.15 časova. 
Predsjedavao je Mirsad Nurković, predsjednik Odbora.  
Nastavku sjednice prisustvovali su poslanici/e: Jelena Božović, Dejan Đurović, Zdenka 

Popović, Miloš Konatar, Dražen Petrić, Tonći Janović, Mihailo Anđušić, Nikola Milović i 
Boris Mugoša. 

U skladu sa članom 65 stav 2 Poslovnika Skupštine poslanika Nikolu Rakočevića 
zamjenio je poslanica Aleksandra Despotović, a poslanika Seida Hadžića, poslanica Branka 
Marković.  

Poslanica Slađana Kaluđerović, najavila je odsustvo sa sjednice. 
Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 

 
 
DRUGA TAČKA – Inicijativa za kontrolno saslušanje predsjednika Vlade Crne Gore, i 
ministra finansija, na temu; „Upoznavanje sa dokumentima o načinima sprovođenja 
najavljenih ekonomskih reformi kroz program Evropa sad 2.0“ 
 

Predsjednik Odbora, Mirsad Nurković, podsjetio je da je Odboru za ekonomiju, 
finansije i budžet, 16. februara 2024. godine, upućena Inicijativa za održavanje kontrolnog 
saslušanja predsjednika Vlade Crne Gore, Milojka Spajića i ministra finansija, Novice 
Vukovića, na temu; „Upoznavanje sa dokumentima o načinima sprovođenja najavljenih 
ekonomskih reformi kroz program Evropa sad 2.0“, koju su podnijeli poslanici: Nikola 
Milović, Nikola Rakočević, Mihailo Anđušić, Mirsad Nurković, Boris Mugoša i Miloš 
Konatar. 

 
Takođe, podsjetio je da je poslanik Nikola Milović, na 11. sjednici Odbora, održanoj 27. 

februara 2024. godine, obrazložio ovu inicijativu, ka i da je u Nastavku 11. sjednice Odbora, 
održanom 1. marta 2024. godine, dodatno obrazložio istu, te da je vođena rasprava, kao i da je 
zatraženo mišljenje Kolegijuma predsjednika Skupštine u dijelu primjene člana 75 stav 7 
Poslovnika Skupštine, zbog iskazanih dilema članova Odbora u pogledu njegove primjene. 
Obavijetio je Odbor da predmetno mišljenje nije dostavljeno i da je u međuvremenu 



10 
 

Skupština donijela Odluku o izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine Crne Gore, 17. 
maja 2024. godine, kojima je, između ostalog, izmijenjen član 75 stav 7 Poslovnika. 

Ukazao je da je prije izmjena Poslovnika Skupštine ova odredba je glasila: 
 
„Dva puta u toku redovnog zasijedanja Skupštine odbor, na zahtjev jedne trećine 

članova, donosi odluku o kontrolnom saslušanju.“ 
 
Ukazao je da nakon izmjena, ova odredba glasi: 
 
„Najmanje dva puta u toku redovnog zasijedanja Skupštine, odbor donosi odluku o 

kontrolnom saslušanju, i to jednom na zahtjev jedne trećine članova odbora iz parlamentarne 
opozicije, a drugi put na zahtjev jedne trećine članova odbora iz parlamentarne većine.“ 

 
U raspravi su učestvovali poslanici: Boris Mugoša, Tonći Janović, Zdenka Popović, 

Miloš Konatar, Dejan Đurović i Nikola Milović, tokom koje su još jednom sagledani razlozi za 
predlaganje iste, kao iskazana različita mišljenja u pogledu potrebe održavanja navedenog 
saslušanja. 

Nakon kraće rasprave, Odbor je sa 11 glasova „za“, u skladu sa članom 75 stav 7 
Poslovnika Skupštine, donio Odluku o kontrolnom saslušanju Milojka Spajića, predsjednika 
Vlade Crne Gore, i Novice Vukovića, ministra finansija, na temu; „Upoznavanje sa 
dokumentima o načinima sprovođenja najavljenih ekonomskih reformi kroz program Evropa 
sad 2.0“. 

Dogovoreno je da se termin održavanja kontrolnog saslušanja odredi naknadno, sa 
krajnjim rokom do kraja jula mjeseca tekuće godine. 

 
 
TREĆA TAČKA - Inicijativa za kontrolno saslušanje ministra energetike i rudarstva na temu: 
,,Finansijsko stanje i poslovanje Crnogorskog elektrodistributivnog sistema CEDIS, u 
kontekstu negativnih nalaza DRI“. 
 

Predsjednik Odbora, Mirsad Nurković, podsjetio je da je Odboru za ekonomiju, 
finansije i budžet, 16. februara 2024. godine, upućena Inicijativa za kontrolno saslušanje 
ministra energetike i rudarstva Saše Mujovića na temu: ,,Finansijsko stanje i poslovanje 
Crnogorskog elektrodistributivnog sistema CEDIS, u kontekstu negativnih nalaza DRI“, koju 
su podnijeli  poslanici: Nikola Milović, Nikola Rakočević, Mihailo Anđušić, Mirsad Nurković, 
Boris Mugoša i Miloš Konatar. 

 
Takođe, naveo je i da je predloženo da se na saslušanje pozovu i predstavnici: Državne 

revizorske institucije (DRI), menadžmenta Elektroprivrede Crne Gore a.d. Nikišić (EPCG) i 
menadžmenta Crnogorskog elektrodistributivnog sistema d.o.o. Pogorica (CEDIS), kao i 
podsjetio da je potrebno precizirati imena onih koji bi bili pozvani na sjednicu. 

 
Predsjednik Odbora, podsjetio je i da je DRI, u skladu sa Protokolom o saradnji između 

Skupštine i DRI, 14. februara 2024. godine, Odboru, na upozavanje, dostavila Izvještaj o 
reviziji Godišnjeg finansijskog izvještaja DOO „Crnogorski elektrodistributivni sistem“, 
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Podgorica, za 2022. godinu (zavedeno pod brojem 00-63-7/24-12), a koji je dostupan i na 
internet stranici DRI. 

 
Takođe, podsjetio je da je Odboru, 28. marta 2024. godine, od strane izvršnog direktora 

CEDIS-a dostavljen stručni nalaz i mišljenje vezano za Konačni izvještaj DRI za poslovnu 
2022. godinu (zavedeno pod brojem: 00-63-7/24-56), koji je na zahtjev CEDIS-a uradio sudski 
vještak, a što je članovima Odbora ranije proslijeđeno putem pisarnice. 

 
U kraćoj raspravi učestvovali su poslanici: Zdenka Popović, Mirsad Nurković, Mihailo 

Anđušić, Mirsad Nurković, Boris Mugoša i Miloš Konatar. Tokom rasprave, nakon iskazanih 
različitih mišljenja, Odbor je uvažio sugestiju poslanice Zdenke Popović, da se na kontrolno 
saslušanje pored lica predloženih u inicijativi, pozove da prisustvuje sjednici i predstavnik 
komercijalne revizije (Društvo za reviziju BDO d.o.o. Podgorica.), koja je radila reviziju 
finansijskih iskaza CEDIS-a za 2022. godinu. 

 
Nakon rasprave, Odbor je se 11 glasova „za“, u skladu sa članom 75 stav 3 Poslovnika 

Skupštine, donio Odluku o kontrolnom saslušanju: Saše Mujovića, ministra energetike i 
rudarstva, Vladimira Čađenovića i Vladimira Ivanovića, predsjednika Odbora direktora i 
Izvršnog direktora Crnogorskog elektrodistributivnog sistema d.o.o. Pogorica, Milutina 
Đukanovića i Ivana Bulatovića, predsjednika Odbora direktora i Izvršnog direktora 
Elektroprivrede Crne Gore a.d. Nikišić, Zorana Jelića i Milana Dabovića, članova Senata 
Državne revizorske institucije (članovi nadležnog Kolegijuma Državne revizorske institucije 
za reviziju Godišnjeg finansijskog izvještaja d.o.o. „Crnogorski elektrodistributivni sistem“ 
Podgorica za 2022. godinu), na temu: „Finansijsko stanje i poslovanje Crnogorskog 
elektrodistributivnog sistema d.o.o, u kontekstu negativnih nalaza Državne revizorske 
institucije povodom Izvještaja o reviziji Godišnjeg finansijskog izvještaja Crnogorskog 
elektrodistributivnog sistema d.o.o. Pogorica, za 2022. godinu.“. 
 

Dogovoreno je da se termin održavanja kontrolnog saslušanja odredi naknadno, sa 
krajnjim rokom do kraja jula mjeseca tekuće godine. 
 

*     *     * 
 

Drugi nastavak sjednice završen je u 13.15 časova, čime je završena 11. sjednica Odbora. 
 

 
Broj: 00-63-7/24 – 
 
 
SEKRETAR ODBORA                                              PREDSJEDNIK ODBORA1  
Demir Mujević, s.r.                                                               Boris Mugoša, s.r. 
 
 

                                                           
1 1 11. sjednicom Odbora predsjedavao je poslanik Mirsad Nurković. Zapisnik sa ove sjednice usvojen je na 36. 
sjednici Odbora, održanoj 4. novembra 2024. godine, kojom je predsjedavao poslanik Boris Mugoša, predsjednik 
Odbora. Boris Mugoša izabran je za predsjednika Odbora 31. jula 2024. godine. 
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REZULTATI GLASANJA 
                     O PREDLOZIMA AKATA  

R.b. NAZIVI AKATA „ZA“ „PROTIV
“ 

„UZDRŽAN“             „IZDVOJE
NO 
MIŠLJENJ
E“    

1 

Predlog zakona o 
izmjenama i 
dopunama 
Zakona o 
osiguranju 

Dražen Petrić 
Tonći Janović 
Jelena Nedović* 
Jelena Božović 
Zdenka Popović 
Slađana Kaluđerović 

 Mirsad Nurković 
Miloš Konatar 
Boris Mugoša 

 

2 

Amandman 
Odbora na 
Predlog zakona o 
izmjenama i 
dopunama 
Zakona o 
osiguranju 

Dražen Petrić 
Tonći Janović 
Jelena Nedović* 
Jelena Božović 
Zdenka Popović 
Slađana Kaluđerović 
 

 Mirsad Nurković 
Miloš Konatar 
 

 

3 

Odluka o 
kontrolnom 
saslušanju 
Milojka Spajića, 
predsjednika 
Vlade Crne Gore, 
i Novice 
Vukovića, 
ministra finansija, 
na temu; 
„Upoznavanje sa 
dokumentima o 
načinima 
sprovođenja 
najavljenih 
ekonomskih 
reformi kroz 
program Evropa 
sad 2.0“. 

Mirsad Nurković 
Dražen Petrić 
Tonći Janović 
Dejan Đurović 
Zdenka Popović 
Miloš Konatar 
Boris Mugoša 
Nikola Milović 
Mihailo Anđušić 
Branka Marković* 
Aleksandra Despotović* 

   

4 

Odluka o 
kontrolnom 
saslušanju – 
Finansijsko stanje 
i poslovanje 
Crnogorskog 
elektrodistributiv
nog sistema d.o.o 
u kontekstu 
negativnih nalaza 
DRI... 

Mirsad Nurković 
Dražen Petrić 
Tonći Janović 
Jelena Božović 
Zdenka Popović 
Miloš Konatar 
Boris Mugoša 
Nikola Milović 
Mihailo Anđušić 
Branka Marković* 
Aleksandra Despotović* 

   

*Poslanici koji su, u skladu sa članom 65 stav 2 Poslovnika Skupštine, mijenjali članove Odbora. 


